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Paulo Fonseca, Morgan De Sanctis i Edin Dzeko pojawili się dziś wieczorem

we Florencji na wydarzeniu "Pitti Uomo". Zabrakło, również zaproszonego,

Nicolo Zaniolo, który kuruje się na spotkanie z Juventusem. Przy tej okazji

wywiadu udzielił portugalski trener.

Jak ważny jest wizerunek na boisku i poza nim?

- Jest bardzo ważny. Lubię ubrania, garnitury, myślę, że to bardzo ważna część

naszego życia.

W następnej kolejce zmierzycie sie z Juventusem: spotkacie się z zespołem

Bianconerich w ich najlepszej formie?

- Juve jest wielkim zespołem, są w dobrej formie, wygrali ostatni mecz w dobrym

stylu. Spodziewam się ciężkiego spotkania.

Czego nauczyła was porażka z Toro?

- Ważnym jest by zrozumieć co się stało gdy się przegrywa. Widzieliśmy nasze błędy

i pracujemy nad tym.

Jak wyobrażasz sobie swój pierwszy mecz jako trener przeciwko Juve?

- Jak normalne spotkanie. Zagramy z Juve, wielkim zespołem ze świetnymi graczami

i wielkim trenerem. 

Co powiesz po portugalsku Cristiano Ronaldo?

- Zobaczymy, mam nadzieję, że po meczu Cristiano będzie mógł być wkurzony.

Co jest w głowie graczy w ostatnich dniach po porażce z Torino?

- Ważne jest zrozumieć co wydarzyło się w meczu. Musimy zrozumieć, że nie

zagraliśmy złego meczu, zrobiliśmy wiele dobrych rzeczy, ale popełniliśmy też

błędy. Pracujemy by się poprawić.

Zremisowałeś z Interem: myślisz, że Juve jest najmocniejszym zespołem w

lidze?

- To dwie bardzo mocne drużyny. Nie mogę powiedzieć kto jest mocniejszy, ale lubię

tego typu mecze. Są motywujące i myślę, że wszyscy czekamy na granie takich

meczów.

Ile traci piłka po odejściu Daniele De Rossiego?

- Nie mogę zbyt dużo o nim mówić, bo go nie znam osobiście. Znam jako gracza i
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był wielki. Zakończył karierę teraz, to wielki gracz, który zrobił wielką karierę.

Chciałbyś z nim kiedyś pracować, z takim charakterem?

- Lubię rozmawiać ze wszystkimi.

Spodziewasz się wzmocnienia w ataku?

- Nie chcę mówić teraz o mercato. Jesteśmy uważni, ale nie mogę powiedzieć nic

innego.

Odzyskanie Zaniolo na mecz?

- Tak, myślę, że Zaniolo będzie w stanie zagrać.

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               2 / 2

http://www.tcpdf.org

